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Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tiszteit Elnök Asszony !

Miképpen kívánja a minisztérium megoldani a kerékpárosok problémáját és végre valós
alternatívát biztosítani számukra? . címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr . Molnár Csaba Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarországon az emberek túlnyomó többsége azért nem kerékpározik, mert fél az autó s
forgalomtól . A Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Minisztérium jogel ődje 2007 .
márciusában társadalmi vitára bocsátotta a "Kerékpáros Magyarország Programot", mely a
2007-2013 közötti időszak kerékpáros fejlesztéseit rögzítette . A program teljes költségvetése
60 milliárd fotint volt, amely többek között 2000 km kerékpáros útvonal megépítést
tartalmazta. A program finanszírozása szolgálta volna a kerékpáros közlekedést, turizmust ,
sportot, rekreációt az egész ország területén .

Fentiekre tekintettel kérem szíves válaszát arra vonatkozólag, hogy :

Hogyan értékeli a minisztérium a program jelenlegi helyzetét?

Budapest, 2008 . 12. 19 .

Tisztelettel :

Koszorús László
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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